
                                          PROTOKÓŁ  NR 11 
                             z posiedzenia   Komisji Rewizyjnej   
                                    w dniu 27 października 2011     
 
 
Dnia 27 października  2011   roku o godz. 13.00 otwarto  posiedzenie  Komisji Rewizyjnej .   
 Lista obecności członków Komisji  stanowi  załącznik Nr 1 do niniejszego protokółu.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  powitał zebranych członków Komisji.  
Zaproponował następujący porządek obrad : 

1) Kontrola dochodów z gminy z następujących tytułów :  
- wynajem sal wiejskich ,  
- z dowożenia uczniów,  
- z czynszów  , najmu i dzierżaw  
- ze sprzedaży majątku gminy  

2) Wolne  głosy i wnioski  
 
 
ad. pkt.1  
------------ 
Przewodniczący Komisji udzielił głosu Skarbnikowi  prosząc o przedstawienie informacji o 
wysokości otrzymanych dochodów z wynajmu sal wiejskich.  
Skarbnik Gminy przypomniała radnym ,że gmina pobiera opłaty za wynajem sal wiejskich  
zgodnie z  uchwałą Rady Gminy Nr VIII/46/2011 z dnia 12 lipca 2011 w sprawie ustalenia 
opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.  
 Do  końca września 2011 pozyskane  dochody  z poszczególnych sal wiejskich zamieszczono 
w tabeli :  
LP   Miejscowość  Dochód w złotych od 

01.01.2011 do 30.09.2011  
1 Belęcin Nowy  2.544,- zł 
2 Garzyn- piekiełko     2.132,40 zł 
3  Hersztupowo     150,-  zł 
4  Karchowo     300,- zł 
5  Mierzejewo  2.143,60 zł 
6 Oporówko 1.145,20 zł 
7 Pawłowice  3.245,40 zł 
8  Górzno- wigwam 2.735,20 zł 
 razem              14.395,80 zł  
   
 Komisja Rewizyjna przyjęła informacje z zadowoleniem gdyż   sprawą   uregulowania opłat 
za wynajem sal wiejskich komisja zajmowała się od  dłuższego czasu i  zostało to zakończone 
zgodnie  z wolą i sugestiami członków Komisji Rewizyjnej.  
 
W dalszej kolejności przewodniczący zaproponował aby skupić się na dochodach jakie gmina 
pozyskuje z dowożenia uczniów do szkół. Skarbnik gminy omówiła warunki jakie muszą być 
spełnione aby dziecko kwalifikowało się do dowożenia do szkoły.  
Poinformowano również radnych że do budżetu gminy do końca września 2011 wpłynęła 
kwota 25.739,- zł co stanowi 61,28% planu.  
Przedstawiono także umowy dzierżawy i  najmu , które są obowiązujące w roku obecnym .  
Ogółem gmina ma podpisanych 16 takich umów a łączna ich wartość w skali roku wynosi 
42.859,71 zł.  



Ponadto w roku 2011 pozyskano do budżetu raty za sprzedane w latach wcześniejszych 
mieszkania w łącznej kwocie 5.638,21 zł.  
 
Omawiano także dochody ze sprzedaży składników majątkowych, szczególnie dotyczące 
sprzedaży drewna z lasów gminnych. Radni uznali , ze sprawa ta wymaga uporządkowania .  
Skarbnik gminy zobowiązała się podjąć działania w celu uporządkowania tego tematu  
i przygotować stosowną analizę , która posłuży Wójtowi Gminy do wydania zarządzenia   
w tej sprawie.  
    
ad. pkt. 2  
---------------------------- 
W ramach wolnych głosów i wniosków Radna Henryka Przybylska stwierdziła, ze uchwała 
Rady Gminy  , która dotyczy opłat za wynajem sal wiejskich nie została pozytywnie przyjęta 
wśród mieszkańców , którzy uznali, że  ustalone opłaty są za wysokie.  
 
Dalszej kolejności   Przewodniczący Komisji zaproponował termin kolejnego posiedzenia na 
dzień  24 listopada   2011   o godzinie .12.00 . Tematem posiedzenia będzie czytanie projektu  
budżetu na rok 2012 i WPF na lata 2012-2023 .   
 
 
 
Na powyższym  obrady zakończono.  
 
 
                                                                                   
 Protokólowała DA                                                     Przewodniczący Komisji    
                                                                                           
                                                                                     (-) Radosław Sobecki  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
  
             
 
 
 
 
 
 



 


